


                                                                                                  

 
                                                                                                 KÄÄNNÖS 

Pohjanmaan aluevaltuustolle     

Me Vöyrin kunnan asukkaat toivomme, että valtuusto voi ottaa välittömästi käsiteltäväksi alueemme 
yleislääketieteen osaston profilointia koskevan asian. Kehotamme hallitusta selkiyttämään tekstiä, 
joka koskee Vöyrin Oravaisissa sijaitsevaa yleislääketieteen osastoa. Viranhaltijat ovat nyt tulkinneet 
hallituksen päätöstekstiä nykyisestä profiloinnista (15.12.2023) siten, että osastosta tulee 
säilytyspaikka "odottajille", joille on jo hyväksytty asumispaikka, mutta paikkaa ei ole voitu osoittaa. 
Vöyrin osastolle ohjataan tulevaisuudessa pääasiassa muiden kuntien pitkäaikaishoidon potilaita. 
Koemme, että meitä asukkaita kohtaan on erittäin epäoikeudenmukaista, jos meiltä evätään hoito 
kotipaikkakunnalla. Haluamme saada hoitoa oman kunnan osastolla, jolla tunnemme olomme 
turvalliseksi! Pelkäämme, että meidät lähetetään kauaksi lähiomaisistamme, kun sairastumme 
emmekä selviydy kotihoidossa. Yhteydenpito omaisiin vaikeutuu huomattavasti, kun välimatkat käyvät 
liian pitkiksi. Kuolemme yksin sairaalavuoteella vieraassa paikassa. Onko tämä laadukasta hoitoa? 
Vaadimme, että Vöyrin Oravaisten yleislääketieteen osasto saa jatkaa yleislääketieteen ja 
palliatiivisten potilaiden vastaanottamista päivystyksestä, sairaalaosastoilta, kotihoidosta ja 
lääkärinvastaanotolta niille 15 paikalle joista on tehty päätös. 
Toivomme, että Oravaisten vastaanoton lääkäri vastaa sairaanhoitoa tarvitsevien potilaiden 
sisäänkirjauksesta ja että sairaalan kautta tulevat otetaan sairaalan yhteisestä uloskirjausjonosta. 

Vöyrillä 2.2.2024 

 




























































































